
Dagsorden 

1. Velkommen 

Afbud: Anders, Hanne 

2. Valg af referent 

Ida 

3. Status på økonomi – herunder Tilskudspuljen 

Der er et stort overskud fra sommerlejren pga fondsansøgninger.  

Tilskudspuljen bliver ikke brugt nok, og vi ønsker at udbrede kendskabet til den, og hvordan den kan 

bruges. Hanne tilkendegav ved sidste møde at hun vil kigge på det. 

4. Budget 2025      

2025 er året for lederbegejstring - derfor afsat 60 000 kr 

Udgifter til DRM er hævet i 2025 for at sænke deltagerprisen for de 5 stemmeberettigede.  

Ingen kontingentstigning i 2027 

5. Evaluering af afholdte arrangementer: 

a. Seniorjulefrokost d. 11/1 

18 deltager havde en hyggelig aften på Maglevad med sammenskudsgilde.  

b. Tema og planlægningsmøde d. 16/1 

God mad.  

Oplæg fra Sciencepiraterne gav mere fokus på mærkerne, og der var en god interesse for at få 

materialer med hjem.  

Der blev planlagt divisionstuneringer. Troppen har flyttet deres divisionsturnering.  

c. GL-møde d. 23/1  

Der var opbakning til at ændre divisionstuneringen til det nye format som Carl og Amalie 

fremlagde på GL-mødet.  

Der er stor tilslutning i grupperne til at deltage i den nationale spejderdag, i weekenden i uge 19 

(d. 10 og 11 Maj) 

6. Kommende arrangementer: 

a. Pingofodbold d. 5/2 

Tilmeldingerne kommer langsomt ind, og der er styr på ansvarsroller.  

b. Ragnarok d. 28/2 -2/3 

Der er styr på det og god kontakt til klanerne.  



7. Information fra DDS nytårskur mv. d. 26/1 (Ole og Paw deltager) 

Information om vækststrategien. Opfordring til at lave mere erfaringsudveksling i divisionen.  

Der kommer to online-informationsmøder om udviklingsplanen i september og oktober.  

Korpsrådets udgiver deres udkast til den nye udviklingsplan i april.  

Ny basisuddannelse for nye ledere - to aftner eller en weekend.  

De nye mærkesager: https://dds.dk/artikel/maerkesager-for-det-danske-spejderkorps  

8. Status på opstart i Vinge 

Vinge kører!! 6 Børn indmeldt. Mødes fast hver tirsdag. Forsat under divisionen. 

9. Status på deling af filer ”fællesdrev” 

Det er test af og virker og filer er kopieret over. Der skal kopieres filer over igen når vi overgår til det 

nye system. Der kommer råd og vejledning når vi overgår. 

10. Status på det Maritime center 

Det bliver nu behandlet i politiske udvalg i denne uge og så videre til økonomiudvalget og byrådet. 

Til sidst skal det i udbud. Hvis vi er heldig, kan man begynder at bygge i starten af 2026.  

11. Datoer for grupperådsmøder og fordeling af deltagelse fra DL 

Møderne er fordelt, og kan ses i separat dokument.  

Husk at informere om tilskudspulje og storkanoer. Vi regner ikke med kontingentstigning i 2027 

12. Nyt fra grupperne 

13. Næste møde d. 17/3 

14. Eventuelt 

Der kommer oplæg om vækststrategien til DRM.  

Spørgsmål til tilmelding i medlemsservice og prissætning af træf og turnering.  

 

https://dds.dk/artikel/maerkesager-for-det-danske-spejderkorps

